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A sikertelenség oka összetett: elsősorban a diákok nem nagyon tanulnak, a másodsorban a
szakiskolák megszűntek, és túl nagy az ellentmondás a leadott tananyag és az érettségi
követelményei között.

  

Tévhit, hogy mindenkinek érettségiznie kell, mert nem mindenki képes rá. A tételek is túl
nehezek voltak a szakközépiskolások számára, akik heti néhány órában tanulták például a
matematikát.

  

Az előző évekhez képest a kamerázás mindenféle segítségnyújtást kizárt, és zavaró tényező is
volt. Gyökeres változtatásra van szükség, nem pedig megfigyelő kamerákra.

  

Személyes felelősségem abban látom, hogy nem tudtam, tudtuk tudatosítani a
gyermekekben, hogy tanulni kell , meg kell
változtatniuk a tanuláshoz való magatartásukat, ha át akarnak menni az érettségin.
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